



International cooking Demonstration Interest Group

Chez Yeh 葉公館美食示範



Dear members,

With great pleasure, the International Cooking Demonstration Group is inviting you to an exquisite Chinese restaurant called “Chez Yeh” (葉公館) for their fabulous Shanghainese cuisines. The owner, Mr. Yeh Wen Long is a famous chef who persists to choose the freshest ingredients for his cooking, most of their delicious cuisines are made from his mother’s secret recipes!

Mr. Yeh will demonstrate a popular cold dish “Bang Bang Chicken” and steamed dumplings on site. On top of that, all the participants will DIY their own dumpling under his supervision!

Although Taipei is still in the mid of hot summer, your earnest participation will make this event much more interesting and successful! Looking forward to seeing you there! The limit of seat is 80, first come first serve.

Time & Date: 11:00 am- 2:00pm, Tuesday, September 10th, 2019

Venue: Chez Yeh, No. 118, Sec.2, Anhe Rd., Taipei
tel:(02-2736-1999)

Fee: NT \$ 1100 per person

Sincerely yours,

Chairs

Lily Chiu & Angela Tan

R.S.V.P

Please sign up before Thursday, September 5th, 2019. The limit of seat is 80 , the registration is on a first come first served basis.

Yes, I will attend the Cooking Demonstration at 11:00 a.m. on Tuesday, September 10th, 2019.

Name:(please print)_____

Contact Number(s)_____

Guest (Please print)_____

Guest(Please print)_____

Please return the R.S.V.P form to Ms. Betty Yeh Fax: (02)8752-5899

E-mail: betty-yeh@morrisonexpress.com Phone: (02)8752-5888

For any further inquiry, please contact Mrs. Sophia Gu (谷江苑君) 0929-888298

Email: sophiaberlin98@gmail.com

親愛的會員們大家好，

迎新會國際美食示範班誠摯地邀請您到以精緻上海本幫菜聞名遐邇的“葉公館”品嚐上等佳餚。名主廚亦即老闆葉文龍先生堅持講究採用新鮮高品質食材，而其大部分的美味料理都是來自於他母親的私房食譜。

活動中葉老闆將親自示範製作極受歡迎的冷盤棒棒雞與小籠包。此外，每位參與者都將在他的指導之下體驗手作屬於自己的小籠包，一定會回味無窮。

值此盛夏之際，您的蒞臨將使活動更添趣味與精彩。期盼能很快的與您歡相聚！場地限制，人數以 80 人為限，請大家盡早報名。

時間：9 月 10 日 (星期二) 11:00 am- 2:00pm

地點：葉公館，台北市大安區安和路二段 118 號 1 樓

費用：每人 NT\$ 1,100

國際烹飪示範班

邱田琍琍 & 譚李敏 敬邀